

Radio Licence Information

(Français ci-dessous)

To whom it may concern,

ISED (Industry Canada) is requesting your radio frequency requirements for all race of the 2019 edition. Your request may be submitted by using the attached "Technical Information form - 2018" or any other suitable format that will contain all the needed information for your application processing.

Important notes:

- Any participant using radio that need a licence must obtain a licence in accordance with the radiocommunication act
- Radio licence fees
 - o Radio licence fees must be paid prior to the issuance of a radio licence. This entails that no frequencies will be divulged unless radio licence fees are fully paid. An invoice will be sent shortly after reception of your frequency request. It will be important to specify a billing address (E-Mail and fax number) in your request.

N.B. All season race dates can be indicated in the document you will provide to us

If you have any question, do not hesitate to contact us. Please return your information to our attention as soon as possible by email at ic.radiocoord-dgso-dgogs-que.ic@canada.ca or by fax at +514 283 5157.

Best regards,

Pierre Gélinas

Frequency coordination

Spectrum Management Officer, Spectrum Management Operations Branch
Innovation, Science, and Economic Development Canada / Government of Canada
ic.radiocoord-dgso-dgogs-que.ic@canada.ca / Tel: +514-283-7489 /

Information licence radio

Aux personnes concernées,

ISDE (Industrie Canada) demande que vous nous soumettiez vos requêtes de radiofréquence requise pour vos courses de l'édition 2019. Vos demandes doivent être soumises en utilisant le document ci-joint "Technical Information form - 2019" ou tout autre format qui contiendrait les informations nécessaires pour traiter votre demande.

Notes importantes :

- Tout participant utilisant des équipements radio nécessitant une licence doivent détenir une licence conformément à la loi sur la radiocommunication
- Droit de licence radio
 - o Les droits de licence doivent être acquittés afin d'obtenir sa licence. Ce qui signifie qu'aucune fréquence ne sera divulguée tant que les droits ne seront pas payés. La facture vous sera envoyée lorsque votre demande sera traitée. Il est important de spécifier une adresse de facturation (courriel ou numéro de fax) dans votre demande.

N.B. toutes les dates de la saison peuvent être inscrites dans le document qui nous sera soumis.

Si vous avez des questions, n'hésitez pas à communiquer avec nous. Veuillez nous retourner les informations à notre attention le plus rapidement possible par courriel au ic.radiocoord-dgso-dgogs-que.ic@canada.ca ou par fax au +514 283 5157.

Cordialement,

Pierre Gélinas

Coordination des fréquences

Agent de la Gestion du Spectre, Direction générale des opérations de la gestion du spectre
Innovation, sciences et développement économique Canada / Gouvernement du Canada
ic.radiocoord-dgso-dgogs-que.ic@canada.ca / Tel: +514-283-7489 /